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Oœwiadczenie skierowane do minister pracy i polityki spo³ecznej Jolanty Fedak

Szanowna Pani Minister!
Zwracamy siê do Pani Minister w sprawie planowanego ograniczenia œrodków finansowych z Fundu-

szu Pracy przeznaczonych na aktywne formy walki z bezrobociem. Szczególnie niepokoj¹ce jest to, ¿e
jest to ograniczenie daleko id¹ce, bo siêga ono oko³o 70% kwoty dostêpnej w minionym roku.

Województwo warmiñsko-mazurskie, które reprezentujemy, to region o najwy¿szej stopie bezrobo-
cia. Niestety z efektami tego zjawiska spotykamy siê na co dzieñ i s¹ one widoczne go³ym okiem. Degra-
dacja spo³eczna, marazm, brak perspektyw, sta³y wzrost liczby osób d³ugotrwale bezrobotnych to tylko
jedne z najwa¿niejszych nastêpstw tej sytuacji. Skutki socjologiczne i psychologiczne takiego stanu rze-
czy s¹ ³atwe do przewidzenia i budz¹ du¿e obawy. Tak radykalne obni¿enie œrodków drastycznie pogar-
sza i tak trudn¹ sytuacjê mieszkañców naszego regionu.

Powo³uj¹c siê na dane przedstawione przez Wojewódzki Urz¹d Pracy w Olsztynie, nale¿y zauwa¿yæ, i¿
œrodki Funduszu Pracy pozwala³y przynajmniej na czêœciowe zmniejszenie dysproporcji pomiêdzy sto-
p¹ bezrobocia w kraju a stop¹ bezrobocia w województwie warmiñsko-mazurskim. Na koniec listopada
2010 r. bezrobocie spad³o tu do 7,3%. W minionym roku dziêki œrodkom z Funduszu Pracy zaktywizo-
wano ponad czterdzieœci osiem tysiêcy trzysta osób. Jasno z tego wynika, ¿e podejmowane dotychczas
dzia³ania przynios³y zamierzone efekty.

Rozumiej¹c koniecznoœæ podejmowania dzia³añ oszczêdnoœciowych, zwracamy siê do Pani Minister
z proœb¹ o ponown¹ analizê sytuacji finansowej i zwiêkszenie dostêpnoœci œrodków Funduszu Pracy.
Prosimy o szczególne uwzglêdnienie w trakcie analizy sytuacji regionu Warmii i Mazur, regionu o bar-
dzo wysokim bezrobociu strukturalnym.
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